
ZÁPIS ZE 3. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ 
ZASTUPITELSTVA MĚSTA POLICE NAD METUJÍ V ROCE 2006 

konaného dne 29.6.2006 v 16,30 hod. v zasedací místnosti hasičské zbrojnice  
v Polici nad Metují  

Přítomni : dle presenční listiny 
Pozdní příchod : L. Bořek - 16,35 hod., Ing. J. Kříž - 16,45 hod., V. Petr - 17,35 hod. 
Předčasný odchod : V. Klusáčková - 18,20 hod., V. Kašíková - 18,30 hod. 
Nepřítomen : Z. Dostál, J. Hauk, K. Knittel, P. Scholz, T. Volšík 
Hosté : ředitel TS s.r.o Ing. V. Bučok, ředitelka knihovny V. Plachtová,  

ředitel ZŠ Mgr. Karel Nývlt 
Ověřovatelé zápisu : MUDr. Jaromír Kopecký, Petr Jansa 
Zapisovatelka : Dagmar Hauschková  

a) Zahájení jednání starostou města 

Zahajuji 3. veřejné zasedání ZM v roce 2006, které jsem svolal v souladu se zák. č. 128/2000 Sb., o 
obcích a ve znění pozdějších předpisů na základě ustanovení §92 odst. 1. 
Vítám všechny přítomné členy ZM, vedoucí odborů MěÚ a zaměstnance města, dále vítám ředitele a 
vedoucí organizací zřizovaných městem a všechny přítomné občany. 

Zapisovatelkou dnešního jednání stanovuji paní Dagmar Hauschkovou. 
Ověřovateli zápisu z dnešního jednání stanovuji pana MUDr. Jaromíra Kopeckého a Petra Jansu. 
 
V době zahájení zasedání ZM je přítomno 13 členů ZM z celkového počtu 21 členů.  

ZM je usnášeníschopné! 

b) Dovoluji si Vám předložit program dnešního jednání : 
 
01) Zahájení  

02) Schválení programu 3. zasedání ZM v roce 2006 
03) Kontrola plnění usnesení ZM 
04) Závěrečný účet města Police nad Metují a DSO Policka za rok 2005 
05) Přesun MŠ a ŠJ obcí Velké Petrovice a Česká Metuje pod ZŠ a MŠ Police nad Metují 
06) Zřizovací listinu příspěvkové organizace Základní umělecká škola Police nad Metují 
07) Vyhláška č.07/2006, o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 
08) Vyhláška č.08/2006, o pravidlech pro pohyb psů na veřejných prostranstvích 
09) Statut sociálního fondu města Police nad Metují 
10) Úprava rozpočtu města pro rok 2006 
11) Použití dřeva z městských lesů na stavbu pódia na hřišti kopané 
12) Prodej nemovitostí 
13) Diskuse  

Kontrola plnění usnesení ZM : 

25/06/01 zodp. IMŽP - prodej pozemku p.č. 95/1, 95/18 a 95/19 v k.ú. Police nad Metují České poště 
s.p. 
04/03/02 zodp. IMŽP - odkup pozemků na trase „obchvatu" 
04/01/03 zodp. IMŽP - směna ulic Tomkova - Na Babí s KHK 
11/08/03 zodp. IMŽP - převzetí pozemků v areálu DPS od AOPK ČR 
09/04/04 zodp. IMŽP - odkup garáže od Veby a.s. 

12/06/04 zodp. IMŽP - bezúplatný převod pozemku od Veby po demolici  
11/06/05 zodp. IMŽP - prodej domu čp. 334 v ulici Pod Havlatkou 
12/06/05 zodp. IMŽP - prodej pozemků pro výstavbu supermarketu Penny Market 
11/01/06 zodp. IMŽP - prodej nemovitosti v areálu bývalé cihelny panu Gumulákovi  

USNESENÍ  

ze 3. veřejného zasedání zastupitelstva města v roce 2006 
ze dne 29. června 2006 

01/03/2006 
ZM schvaluje předložený návrh programu 3. veřejného zasedání ZM v roce 2006. 



01) Zahájení  

02) Schválení programu 3. zasedání ZM v roce 2006 
03) Kontrola plnění usnesení ZM 
04) Závěrečný účet města Police nad Metují a DSO Policka za rok 2005 
05) Přesun MŠ a ŠJ obcí Velké Petrovice a Česká Metuje pod ZŠ a MŠ Police nad Metují 
06) Zřizovací listina příspěvkové organizace Základní umělecká škola Police nad Metují 
07) Vyhláška č.07/2006, o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 
08) Vyhláška č.08/2006, o pravidlech pro pohyb psů na veřejných prostranstvích 
09) Statut sociálního fondu města Police nad Metují 
10) Úprava rozpočtu města pro rok 2006 
11) Použití dřeva z městských lesů na stavbu pódia na hřišti kopané 
12) Prodej nemovitostí 
13) Diskuse 
Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0  

02/03/2006 
ZM schvaluje závěrečný účet města za rok 2005 a zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření města 
Police nad Metují za rok 2005, bez výhrad. 

Zodpovídá: FSO 
Pro: 14 Proti: 0 Zdržel se: 0  

03/03/2006 
ZM bere na vědomí závěrečný účet Dobrovolného svazku obcí Policka, včetně zprávy o výsledku 

přezkoumání hospodaření DSO za rok 2005, bez výhrad 
Zodpovídá: FSO 
Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 0  

04/03/2006 

ZM schvaluje přesun míst poskytovaného vzdělávání nebo školských služeb mateřských škol a školních 
jídelen, jejichž činnost vykonávají do 31. 8. 2006 příspěvková organizace Mateřská škola Velké Petrovice 
a příspěvková organizace Mateřská škola Česká Metuje, pod příspěvkovou organizaci Základní škola a 
Mateřská škola, Police nad Metují, okres Náchod s účinností od 1. 9. 2006. Příspěvková organizace 
Základní škola a Mateřská škola, Police nad Metují, okres Náchod přebírá ke dni 1. 9. 2006 práva a 
závazky příspěvkové organizace Mateřská škola Velké Petrovice a příspěvkové organizace Mateřská škola 
Česká Metuje vyplývající z pracovněprávních vztahů. 
Zodpovídá: ředitel ZŠ 
Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 0  

05/03/2006 
ZM schvaluje nová místa poskytovaného vzdělávání nebo školských služeb mateřské školy, jejíž činnost 
vykonává Základní škola a Mateřská škola, Police nad Metují, okres Náchod, a to na adresách Velké 
Petrovice 80, 549 54 Police nad Metují a 549 56 Česká Metuje 56 s účinností od 1. 9. 2006. 
Zodpovídá: ředitel ZŠ 
Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 0  

06/03/2006 
ZM schvaluje s účinností od 1. 9. 2006 Školní jídelnu - výdejnu jako nové školské zařízení, jehož činnost 
bude vykonávat Základní škola a Mateřská škola, Police nad Metují, okres Náchod. Školní jídelna - 
výdejna s místy poskytovaného vzdělávání nebo školských služeb na adresách Velké Petrovice 80, 549 

54 Police nad Metují a 549 56 Česká Metuje 56 vznikne ze školních jídelen, jejichž činnost vykonávají do 
31. 8. 2006 příspěvkové organizace Mateřská škola Velké Petrovice a Mateřská škola Česká Metuje.  
Zodpovídá: ředitel ZŠ 
Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 0  

07/03/2006 
ZM schvaluje s účinností od 1. 9. 2006 dodatek č. 1 zřizovací listiny č.j. TAJ/3757/2005 ze dne 23.6.2005 
příspěvkové organizace Základní škola a Mateřská škola, Police nad Metují, okres Náchod.  
Zodpovídá: STAR 
Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 0  

08/03/2006 
ZM schvaluje s účinností od 1. 7. 2006 novou zřizovací listinu příspěvkové organizace Základní umělecká 
škola Police nad Metují, okres Náchod. 
Zodpovídá: ředitel ZUŠ 
Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 0  



09/03/2006 

ZM schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 7/2006, o místním poplatku za užívání veřejného 
prostranství.  
Zodpovídá: FSO 
Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 0  

10/03/2006 
ZM schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 8/2006, o pravidlech pro pohyb psů na veřejných 
prostranstvích. 
Zodpovídá: FSO 
Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 0  

11/03/2006 
ZM schvaluje Statut sociálního fondu města Police nad Metují platný od 1.7.2006. 
Zodpovídá: tajemník 
Pro: 16 Proti: 0 Zdržel se: 0  

12/03/2006 
ZM schvaluje změnu rozpočtu dle přílohy, tj. ve výdajích o částku 440 450,- Kč, v příjmech o částku 442 
610,- Kč a v tř. 8 o částku 2 160,- Kč. 
Zodpovídá: FSO 
Pro: 16 Proti: 0 Zdržel se: 0  

13/03/2006 
ZM schvaluje darování dřeva z městských lesů v hodnotě 57 000,- Kč TJ SPARTAK Police nad Metují na 
stavbu pódia na hřišti kopané v Polici nad Metují. 
Zodpovídá: IMŽP 
Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 0  

14/03/2006 
ZM neschvaluje záměr prodeje části pozemku p.č. 308/1 v k.ú. Velká Ledhuje.  
Zodpovídá: IMŽP 
Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 3  

Průběh, komentář k usnesením: 

K usnesení č. 2 - starosta informoval o provedení přezkoumání hospodaření města Police n.M. za rok 
2006 pracovníky z KÚ KHK oddělení kontroly a analýz. Při přezkoumání nebyly zjištěny žádné 
nedostatky.  

K usnesení č. 3 - starosta seznámil zastupitele se Zprávou o výsledku přezkoumání hospodaření DSO 
Policka a uvedl, že ani zde nebyly zjištěny žádné vážnější nedostatky. Také seznámil zastupitele s 
návrhem rozpočtu svazku pro rok 2006, kde předpokládané příjmy jsou cca 228 tis. Kč a výdaje 271 tis. 
Kč.  

K usnesení č. 4,5 - starosta seznámil zastupitele s žádostmi obce Č. Metuje a V. Petrovice, kteří mají 
zájem, aby jejich školská zařízení byla integrována pod ZŠ a MŠ Police nad Metují. Hlavním důvodem 
této integrace je nedostatek finančních prostředků pro další chod škol a přísná hygienická opatření při 
přípravě obědů.  

Mgr. K. Nývlt - tato integrace se již osvědčila s školou v Bezděkově. S touto integrací pro naši školu 
nevzniknou žádné další zvýšené náklad,y pouze se ředitelství těchto zařízení přesune na naši školu a tím 
se těmto školám uvolní část pracovních úvazků, které budou moci využít na přímou pedagogickou 
činnost. Na každého žáka dostaneme příspěvek od Ministerstva školství a veškeré výdaje spojené s 
provozem budov si obce budou hradit samy, včetně zvýšených nákladů na pořízení učebních pomůcek, 
tepla a energie. Obec V. Petrovice bude obědy dovážet z jídelny v MŠ na Bezděkově, a tím ušetří finance 
za rekonstrukci jídelny, která bude pouze výdejnou obědů. Obec Č. Metuje bude odebírat obědy od nás, 
kde nám plně uhradí dopravu a náklady s tím spojené.  

K usnesení č. 8 - starosta uvedl, že současná zřizovací listina je v rozporu s platnou legislativou.  



L. Bořek (ředitel ZUŠ) - původní zřizovací listina byla od roku 1996. S novými zákony byly vymezeny i 

nové termíny a proto je zapotřebí tuto terminologii poopravit, v obsahu nedochází k žádným zásadním 
změnám.  

K usnesení č. 9 - starosta informoval o nutnosti schválení této vyhlášky, protože stávající vyhláška je již 
zastaralá.  

Ing. P. Pohner - tuto vyhlášku jsme tvořili ve spolupráci s MP, v některých případech navrhujeme snížení 
poplatku či jeho odpuštění, a to např. při zvláštním užívání chodníku nebo komunikace v těch případech, 
kdy tak lze uskutečnit jen na základě rozhodnutí vydaného podle silničního zákona. Za vydání takového 
rozhodnutí se vybírá správní poplatek a zdá se nám neúměrné požadovat další poplatek plynoucí z této 

vyhlášky. Naší snahou je, aby každý zábor byl ošetřen rozhodnutím, ve kterém budou specifikovány 
veškeré náležitosti (velikost, umístění, doba atd.). R.Pohlová - reklamy typu „A" do 0,6 m2 jsou 
osvobozeny od správního poplatku, ale o jejich umístění na chodnících vydává odbor výstavby rozhodnutí 
ve správním řízení, pokud si je majitelé umístí třeba na fasádu nepodléhá tato reklama zpoplatnění.  

J. Kosinková - často se nám stává, že nevhodné umístění těchto reklam nutí chodce vstupovat do 
vozovky.  

P. Jansa - Tomkova ulice je díky těmto reklamám téměř neprůchodná, rád bych věděl zda všichni mají 
povolení.  

R. Pohlová - povolení je ošetřeno normou podle rozměrů a velikosti chodníků a tím se musíme řídit. 
Majitelé předzahrádek umístěných na náměstí již mají zaplaceno a bylo jim vydáno řádné povolení, 
ostatní reklamy budeme postupně kontrolovat a vyžadovat povolení.  

K usnesení č. 10 - starosta uvedl, že každá obec, která omezuje volný pohyb psů vyhláškou, je v ní 
povinna vymezit místa kde se mohou psi volně pohybovat, z toho důvodu město přistupuje k úpravě 
stávající vyhlášky, ve které byl volný pohyb psů zcela zakázán. V nové vyhlášce jsou textově i graficky 
vymezena prostranství pro volný pohyb psů.  

Mgr. K. Nývlt - v některých městech jsou na některých veřejných prostranstvích volně dostupné sáčky a 
koše na psí exkrementy, neuvažuje se o tom  

Z. Kadidlo - není to vždy šťastné řešení, protože tyto sáčky jsou také zdrojem nepořádku.  

P. Jansa - v Broumově mají výdejnu těchto sáčků pro majitele psů přímo na MěÚ.  

J. Kosinková - asi před třemi lety jsme na našem odboru také vydávali sáčky, ale ani tento postup nás 
nezbavil nepořádku.  

I. Seidlmanová - chystáme se opět vydávat bezplatně sáčky na psí exkrementy na MěÚ i v infocentru, 
každá vyznačená zóna pro volný pohyb psů bude opatřena košem.  

L. Vaněk - pokud nebudou sankce a zpřísněné kontroly nikam to stejně nepovede. Sám jsem byl 
svědkem, jak pes váženého občana znečistil chodník přímo před zraky městské policie, která se tvářila, 
že nic nevidí.  

K usnesení č. 11 - Ing. P. Pohner - na základě žádosti p. P. Scholze jsem všem zastupitelům rozeslal e-
mail na vysvětlenou. K tomuto kroku dochází na základě provedeného interního auditu, kde jsme byli 
upozorněni na neexistenci rozhodnutí zastupitelstva o zřízení SF, i když na obci funguje od nepaměti. 
Přesto se v žádných usneseních po roce 1989 nenalezla zmínka o jeho zřízení pouze je obsažen v 
kolektivní smlouvě. Tím chci učinit nápravu a tento fond zlegalizovat. Dalším důvodem je změna v 

poskytování příspěvku na obědy uvolněným funkcionářům. Pro účely příspěvku na stravování starosta a 
místostarostka nemají nárok na poskytování příspěvku z rozpočtu organizace. Jedinou možností jak jim 
tento příspěvek poskytnou je právě ze SF , tím je nastavena i vyšší hranice přídělu.  

K usnesení č.12 - starosta informoval zastupitele o změnách v návrhu rozpočtu, kde jednou z hlavních 

položek je navýšený rozpočet na rekonstrukci vstupu a chodby radnice. Jedná se zhruba o částku 250 tis. 
Kč, kde největší položku tvoří vstupní dveře, které mají být dubové, prosklené s kováním od p. Drašnara. 
Součástí návrhu rozpočtu je také tabulka o rozdělení částky z VHP.  



P. Jansa - je zpracován kompletní rozpočet na všechny již provedené a chystané úpravy v objektu 
radnice.  

Ing. J. Vlček - takový rozpočet není zpracován, protože vycházíme každý rok z našich finančních 
možností s tím, že postupně po částech budeme celou radnici rekonstruovat. Chceme se vyvarovat 
situace, kdy jsme nečekaně museli dodatečně schvalovat navýšený rozpočet na rekonstrukci velké 
zasedací místnosti a práce již byly zahájeny.  

Z. Kadidlo - v letošním roce nás ještě čeká oprava cimbuří, kde je již s touto částkou počítáno v 
rozpočtu.  

K usnesení č.13 - starosta seznámil zastupitele s písemnou žádostí TJ Spartak o darování dřeva z 
městských lesů na opravu bývalé tribuny (pódia) na hřišti kopané. Jednou z možností je zapůjčení dřeva 
od p. Tauce a po jeho vytěžení z našich lesů mu bude dřevo vráceno, ostatní materiál a práce na této 
stavbě se budou hradit z prostředků TJ Spartak.  

P. Rutar - estetický vzhled jsme již započali přístavbou zastřešeného občerstvení a pokud dostaneme 
dřevo z městských lesů zavazujeme se, že dokončíme přestavbu pódia a tím vznikne ucelený komplex.  

Ing. J. Troutnar - městské lesy mají sloužit pro tyto potřeby, příjmy rozpočtu to neohrozí. Pro letošní rok 
byly nasmlouvány vyšší ceny za odkup dřeva a tím bude docíleno i vyšších tržeb  

K usnesení č. 14 - starosta seznámil zastupitele s žádostí p. P. Jansy, který má zájem postavit 
dvojgaráž pro umístění vleku a uskladnění materiálu bývalého polického oddílu vodáků. Jedná se o 
lokalitu v sousedství základní školy, která sloužila dříve k navážení uhlí pro potřeby školy. RM a stavební 
komise neschvalují tento záměr prodeje, protože pod úrovní plochy o kterou má žadatel zájem se 
nachází uhelna a sklad nářadí náležející k budově ZŠ. Nelze v žádném případě prodat plochu, pod kterou 
se v suterénu nachází jiný objekt. Uhelna a sklad nářadí u budovy školy nejsou v dobrém stavu a 
nástavba garáže na střeše tohoto objektu by byla problematická.  

Mgr. K. Nývlt - sklad je v havarijním stavu a o tomto záměru jsem nebyl informován.  

P. Pohlová - k této stavbě je zapotřebí posudek statika a město ho nemá, dále z hlediska požárního se 
jedná o nebezpečné prostory, kde jsou zpřísněné normy.  

Ing. J. Vlček - za současných podmínek nelze prodej uskutečnit, žadatel by si musel na vlastní náklady 
nechat tento odborný posudek zpracovat a teprve potom předložit tento návrh městu k posouzení.  
 
Diskuze, informace: 

Z. Kadidlo  

 Město obdrželo nabídku od ČTV s možností působení v reklamním pořadu s názvem „Příště u Vás". Jedná 

se o televizní pořad nejen s lidovou písničkou, ale především o městě jako takovém. Tento pořad by se 
natáčel za pomoci sponzorů a s finanční spoluúčastí města. Celkový rozpočet pořadu je odhadován na 
cca 500 tis. Kč, kde by město muselo zaplatit zhruba 150 - 200 tis. Kč.  

Ing. J. Vlček - město nemá rozpočtovou rezervu 150 tis. Kč  

Ing. J. Kříž - nabídka je to zajímavá, ale musela by se udělat koncepce a hlavně by natáčení nemělo 
probíhat v letních měsících, kdy jsou žáci ZUŠ na prázdninách.  

P. Jansa - v současné době nemá město o takovou nabídku zájem, ať se ozvou za rok.  

 Zastupitelé obdrželi seznam změnových listů stavby Pellyho domy, který dozoruje p. Jeništa a v 

současné době se předpokládá, že by již nemělo dojít k žádnému výraznějšímu navýšení.  

 Jednali jsme s generálním ředitelem a.s. Veba o darování soch k zpětnému umístění na objekt Pellyho 

domy, jednání bylo zatím neúspěšné. VEBA a.s. spojila darování soch se souhlasem města s odkupem 
parkoviště u zdravotního střediska. Město nemá zájem parkoviště koupit, protože je v největší míře 
užíváno zaměstnanci Veby, Kovopolu a návštěvníky soukromého zdravotního střediska. Pro město nemá 
toto parkoviště žádný význam. Budeme i nadále pokračovat v jednáních.  



 Rekonstrukce parkovišť a místní komunikace na Hvězdu probíhají dle harmonogramu a v současné době 

bude zahájeno asfaltování a komunikace bude zčásti uzavřena. Dolní parkoviště je již v provozu a celá 
stavba by měla být dokončena a předána v srpnu.  

 Výstavba 9-ti bytových jednotek v bývalém zem. internátu, které budou sloužit pro příjmově vymezené 

občany probíhá dle plánu. V současné době se objevil malý problém, kde jsme byli seznámeni, že 
projektant zapomněl zahrnout do celkového vybavení bytů ceny kuchyní a spíží, proto dojde k navýšení 
ceny. Přesto si město myslí, že kuchyň by měla být nedílnou součástí výbavy těchto nájemních bytů.  

 Investor stavby supermarketu Penny předložil odboru výstavby žádost na vydání rozhodnutí o umístění 

stavby, které by mělo být vydáno do konce července. Následně bude vydáno stavební povolení.  

 Na trase přeložky II/303 se v současné době provádí stavba mostu přes Bukovku ve Žďárské ulici, most 

by měl být dokončen do Polické pouti. Proběhlo další jednání s p. Antlem a pí Tomešovou ohledně 
převodu pozemků, které opět skončilo neúspěšně. Oba manželé poukazují na nedokončené úpravy štítu 
jejich domu čp.203, včetně zajištění izolace domu proti vlhkosti. Město vynakládá maximální úsilí 
vyhovět jejich požadavkům, bohužel veškeré vstřícné jednání i trpělivost nevede k vzájemné dohodě a 
podepsání souhlasu spřevodem několika desítek m2. Starosta oznámil že na přilehlých pozemcích u čp. 
203 bude složen materiál města při respektování věcného břemene vstupu a výjezdu manželů Antlových.  

 K přemístění kontaktního místa soc. podpory z Komenského náměstí dojde v polovině srpna a současné 

prostory potom budou využívány ZUŠ.  

 Sběrný dvůr bude do 14-ti dnů přemístěn na nové stanoviště do areálu TS Police n.M. s.r.o. na adrese V 
Domkách 80.  

 Nemovitost Králových byla prodána obálkovou metodou p. Kollertovi za cenu 370 tis. Kč. Město si z této 
částky odečte vynaložené náklady (prodej, úklid atd.) a zbytek peněz bude převeden na účet manželů 
Králových.  

 Město obdrželo nabídku na umístění radarů na měření rychlosti motorových vozidel. Tato nabídka byla 

projednána RM a byla zamítnuta. Město se domnívá, že by tuto úlohu měla plnit státní policie.  

 Novinový stánek p. Šefce byl zrušen a veškerý tento sortiment byl přemístěn do objektu společnosti 

Benam.  

 Žádost města o nadační příspěvek v projektu s názvem „Oranžová hřiště" byla správní radou společnosti 
ČEZ zamítnuta.  

Pan P. Rutar zástupce TJ Spartak vyjádřil městu poděkování za darování dřeva na stavbu pódia na hřišti 
a přislíbil, že tato stavba bude uvedena do provozu do Polické pouti.  
 
Jednání bylo ukončeno v 19,25 hodin.  

Zápis vyhotoven 7.7.2006 

1. ověřovatel : ........................................  

Starosta města :  
...........................................  

Kadidlo Zdeněk 

 
 
2. ověřovatel : ......................................... 

 


